
 

 

FU-møde  

Tid: 11.11.2024 kl. 17.00 

Sted: Lars, Erik Gudmandsvej 10B, 3140 Ågårde 

 

Dagsorden 

1. Stævner siden sidst 

2. Ref. fra Formandsmøde i november 

3. Udmelding (Boesagerskolen) 

4. Manglende medlemsbetaling (Hornbæk Skole) 

5. Økonomi (Peter) 

6. Tilføjelse til vedtægter vedr. ønske om udmelding 

7. Fælles buskørsel til SUK 2025 

8. Egenbetaling til Formandsmøder 

9. Tøj 

Evt. 

 

Ad. 1: Alle har haft stævner siden sidst, og vi tog en runde, hvor alle fik 

fortalt, hvordan hver enkelt stævne/arrangement er gået.                                       

Overordnet er det gået rigtig godt, og der har generelt været stor søgning til 

og tilfredshed med vores arrangementer.                                                                      

Det kan stadig være en udfordring flere steder at finde et passende 

starttidspunkr, således at alle kan nå at komme frem samtidigt med, at der 

er tid nok på dagen til at få afviklet arrangementet tids nok, så alle også kan 

nå hjem til deres respektive skoler, inden skoledagen slutter. 

Ad. 2: Dagsordenen fra Formandsmødet i nyborg d. 8.11 blev gennemgået 

med særlig vægt på: 



• Formandskandidater til kommende valg af ny Formand 

• Samværspolitik 

• Nyt DM-tiltag 

• Center for sund liv og trivsel 

 

Ad. 3: Boesagerskolen har sendt et skriftligt ønske om at opsige deres 

medlemsskab hos os, da de ikke bruger vores tilbud.                                                      

Lars kontakter dem og tilbyder, at han kommer til et lærermøde og 

informere om vores virke og tilbud.                                                                                      

Skolen har pt. 914 elever, hvilket svarer til en manglende betaling på kr. 

8.864 kr. 

 

Ad. 4: Lars har d.d. haft kontakt med Hornbæk Skole for tredje gang, da 

deres betaling endnu ikke er modtaget.                                                                             

Sekretæren har lovet at undersøge, hvad der er gået galt, men vi er nervøse 

for, at de på kort sigt ønsker at melde sig ud, da Helsingør kommune jo ikke 

er medlem hos os længere, og vi ved, at der sidder kræfter blandt 

kommunens idrætskonsulenter, som modarbejder os.                                                    

En udmelding fra Hornbæk Skole vil betyde et kontingenttab på næsten 

6000 kr. 

 

Ad. 5: Alle kommuner/privatskoler har nu betalt (med undtagelse af to 

ovennævnte).                                                                                                                           

Vi har nu en presset økonomi. Med risiko for at miste ovennævnte 

indtægter samt en elevnedgang op omkring 800 elever i vores kreds, så 

kommer vi til at mangle penge til alle vores aktiviteter.                                                             

Fortsætter dette billede må vi fjerne idrætstilbud. 

 

Ad. 6: Lars laver et udkast til en tilføjelse i vores vedtægter, hvor det 

præciseres, at der er nogle tidsfrister ved ønske om udmeldelse, således at 

vi ikke pludselig mangler indtægter, vi har regnet med at få. 



 

Ad. 7: Kredsene er blevet spurgt om deres holdning til at lave en fælles 

buskørsel til SUK på Bornholm 2025.                                                                                   

Nordsjælland ønske ikke at tilslutte sig en ordning som ved sidste afholdelse 

af SUK på bornholm, hvor alle kredse betalte samme beløb for at kunne 

benytte bussen uanset hvor mange deltagere hver kreds skulle have med.          

Denne ordning er usolidarisk, og med tre deltagere, der skal køre den 

korteste tur fra Nordsjælland til Bornholm, ønsker vi ikke at betale det 

samme, som f.eks syv deltagere skal betale fra eksempelvis Nordjylland. 

 

Ad. 8: Hovedforeningen betaler ikke længere transport/broafgift til og fra 

Formandsmøderne.                                                                                                                

Dette mener vi både er uforståeligt og uklogt. I vores tilfælde vil det belaste 

vores økonomi voldsomt, hvorfor vi fremadrettet må og vil studere 

dagsordnerne meget grundigt for at vurdere, hvorvidt det er forsvarligt at 

bruge så mange penge på transport til møderne.                                                            

Alternativt må Lars deltage over Teams, hvilket naturligvis er uheldigt - men 

desværre en nødvendighed. 

 

Ad. 9: Det blev aftalt, at vi skal have lidt nyt idrætstøj med det nye logo på.      

Grundet den økonomiske situation skal det begrænses til nogle t-shirts med 

tryk af logo og navne.                                                                                                               

Jacob kontakter Nyborg for at få tilsendt logo til tryk. 

 

Mødet sluttede kl. 21.22 

 

ref.: Lars 

 

 

 



 

 


